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Humble Skole 
Børnehuset Rævehøj 
Hovedgaden 64 
5932 Humble 
Tlf.: 6351 6518 
 

 

 

Referat for bestyrelsesmøde på Humble Skole 

 
Mandag d. 15. Maj fra kl. 18.15 – 20.15 

 

Forklaring: O = orienteringspunkt / D = punkt til drøftelse/dialog / B = beslutning/A=Andet 

 

Tilstede: Helle, Rikke, Nanna, Karina, Kitta, christina, Thomas, Gert, Lotte, Sanne, RL 

Gæster:  

Afbud:   

Mødeleder: Sanne 

Ordstyrer: Helle 

Referent: Rikke 

 

Pkt. Emne. Beslutning Tid 

1 

 

Godkendelse af dagsorden  

 

 

Dagsordenen er godkendt 18.15 

- 

18.17 

 

2 

 

O 

Generel orientering/status fra 

 

● Formand/Næstformand 

- BSK’s ønske om at mødes to gange om 

året. 

● Skoleleder 

- Skoleårets planlægning 23/24 

- Regnskab – bilag på mødet. 

● Relevant info fra Børne- og Skoleudvalget 

● Leder af Rævehøj & SFO 

- Regnskab/budget – bilag på mødet 

● Bestyrelsesvalgte medarbejdere 

 

-Sanne orienteret omkring 

kommende BSK-møder 

 

-Nanna der udarbejdes et årshjul til 

Rådet 

 

-TN orienteret omkring budget 

-TN kort omkring skoledelens 

planlægning omkring udmeldning 

kontaklærer/dansklærer  

18.17 

 

- 

 

18.25 

 

3 

To principper fra principudvalget/Sanne 

● Princip for skolens arbejde med elevernes 
udvikling i skolens faglige og sociale 
fællesskaber 

● Princip for anvendelse af budgetrammen 
 

 

-Princip for skolens arbejde med 

elevernes udvikling i skolens faglige 

og sociale fællesskaber - Tilrettes og 

sendes ud igen. 

-Princip for anvendelse af 

budgetrammen - Det tages op igen 

efter sommerferien som et punkt på 

dagsordenen.  

 

18.25 

- 

18.40 
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4 Styrelsesvedtægten for De Kommunale 

Dagtilbud i Langeland Kommune – Høringssvar. 

 

Vi skal kort vende forslag til ændring af 

styrelsesvedtægten. Rikke har stillet spørgsmål vi 

skal se på.  

 

Ud over det skal vi overveje. 

 

Mødevirksomheden i Rævehøjs forældreråd skal 

gerne sidestilles med et kontaktforældreråd for en 

klasse, da vi har en fællesbestyrelse for hele 

Landsbyordningen. Er der så behov for 

medarbejdere i den mødevirksomhed, det skal ikke 

ende med at være en ”Minibestyrelse” der holder 

møder for FB møderne. 

 

Og.. vi skal derfor stille spørgsmål til hele 

formuleringen af forældrerådets rolle på 

Sydlangeland. Vi er en Landsbyordning, det er ikke 

beskrevet. 

 

Bilag er medsendt 

Spørgsmål fra Rikke Andersen 

 

De spørgsmål der dukker op hos mig 
er: 
1. Hvad med SFO’en - de er vel også 
en del af Børnehuset Rævehøj, men 
de skal jf. styrelsesvedtægten ikke 
være repræsenteret? 
 
2. Der skal fortsat sidde 3 
repræsentanter med i 
forældrebestyrelsen, ud af de 4 
forældre i forældrerådet (hvis 
denne nye vedtægt vedtages). Før 
var det 50% af rådet som var i 
bestyrelsen, nu er det 75%. Har der 
mon været en opmærksomhed på 
det (og betyder det noget?) 
 
3. Hvornår vil den nye 
styrelsesvedtægt træde i kraft fra? 
Der er netop valgt to ind i 
forældrerådet her i marts 2023, og 
vi er derfor 6 medlemmer. Hvad er 
proceduren for, hvordan det 
afklares, hvem der evt. skal udgå? 
 
Thomas og Christina går tilbage til 
Søren og ser sammen på de 
muligheder der skal være i en 
Landsbyordning 
 

18.40 

– 

18.55 

5 Det videre arbejde m Visionen/Thomas 

- Vi skal med den brede pensel forsøge 

at samle produkterne fra fællesaftenen 

med medarbejderne til en vision for 

vores landsbyordning. 

-TN tager slut notater 18.55 

– 

20.10 

-  Eventuelt. Punkter skal meddeles formand inden 

mødestart 

-Alkohol politik, undersøger det RL 

-Lejrskole 

20.10 

– 

20.15 

- 

 

 

Punkter til de næste møder: 

- Det videre arbejde med Visionen for vores 

Landsbyordning/Thomas er tovholder. 

- Det forsatte revideringsarbejde med 

principperne/Sanne er tovholder 

- Budget 2023 Rævehøj/Thomas og 

Christina 

 

  

 


